



လိက် ၂၇.၂၀၂၃

တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဟဲလၢတူၤဖၢအထဲဒဲၣ် **Ehren Jarrett** ဆူက့ၣ်ဖိ,မိၢ်ပၢ,က့ၣ်သ့ၣ်,ပုၤမၤတၢ်လၢက့ၣ် ဒီးပုၤမၤတၢ်လၢပုၤတၢ်ပုၤသ့ၣ်တဖၣ်ခဲလၢန့ၣ်လီၤ.

ယမ့ၢ်ဝဲဒၣ်မိၢ်ပၢတၢ်လၢယဖိထီၣ်ဝဲဒၣ်က့ၣ်လၢ **RPS 205** န့ၣ်လီၤ.
တၢ်ဒုးသ့ၣ်ထီၣ်သးလၢအသးန့ၣ်ဒီးတၢ်ပတီၢ်အဖိခိၣ်ဘၣ်,ပဖိပလံၤန့ၣ်မ့ၢ်ဒၣ်ပဖိပလံၤန့ၣ်လီၤ.
ဒ်ပမ့ၢ်မိၢ်ပၢအသးပမူဒါအိၣ်လၢပကဘၣ်ဒ်သ့ၣ်အဝဲသ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဒ်ပမ့ၢ်ဖၢအထဲဒဲၣ်တၢ်အသးယမူဒါအိၣ်ဝဲဒၣ်ကဘၣ်ဆီၣ်ထွဲဒဲၣ်က့ၣ်သ့ၣ်ဒီးပုၤမၤတၢ်လၢက့ၣ်လၢကဒ်သ့ၣ်က့ၣ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢက့ၣ်ဖဲတၢ်သ့ၣ်တၢ်အိၣ်ဒီးယအသ့ၣ်ဒီးအစ့ၤကတၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်န့ၣ်အဖိ. **RPS 205** ပုၤလၢအအပၢဆ့ၢ်က့ၣ် (school board) ဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်ပျဲလၢတၢ်ကထီထီၣ်ဝဲဒၣ် (**Evolv Express® security scanners**) လၢတၢ်ဟဲန့ၣ်လီၤလၢက့ၣ်ပဲၤဒြဲဖးဒိၣ်လၢတၢ်ထီၣ်လွံၤဖျၢၣ်ဒ်အမ့ၢ်ဝဲဒၣ် – Auburn, East, Guilford and Jefferson, တကးဒ်ဘၣ်ပၤပုၤစ့ၢ်ကီးဒီး the Roosevelt Community Education Center န့ၣ်လီၤ. စကဲန့ၢ်အဝဲအံၤတၢ်ကထီထီၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ကသုအိၣ်စးထီၣ်ဖဲ **2023-2024** က့ၣ်အန့ၣ်ဒီးတၢ်ကစးထီၣ်သ့ၣ်အိၣ်ဖဲလိအိၣ်က့ၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

စကဲဒ်အဝဲန့ၣ်တၢ်ကပၤလီၤအိၣ်ဒီးက့ၣ်ဖိမ့ၢ်ဒီးပုၤတမ့ၢ်မ့ၢ်စ့ၢ်ကဘၣ်လဲၤခိၣ်ဝဲဒၣ်လၢအပူၤဒီးတဘျီပၤလီၤအထၢၣ်ဒီးတဘျီလိၣ်လဲၤဝဲဒၣ်ကယိကယိဘၣ်န့ၣ်လီၤ.တၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်တမ့ၢ်ဝဲဒၣ်မဲၤစၢၤဒဲၣ်ထီၣ်ကတၢ်ဘၣ်.တၢ်စကဲဒ်အဝဲအံၤန့ၣ်ညါဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်လၢထၢၣ်ပူၤ.တၢ်အိၣ်လၢစ့ၢ်ကဘၣ်ပူၤဒီးထၢၣ်လၢပုၤဝဲဒၣ်အိၣ်တဖၣ်အပူၤခဲလၢန့ၣ်လီၤ. တၢ်တၢ်အိၣ်သ့ၣ်န့ၣ်မ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကသ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်တၢ်စ့ၢ်ကဘၣ်တမံၤစ့ၢ်ကဘၣ်ဒီးတၢ်တမံၤမဲၤလၢအမၤဆါပုၤအစၢၤသ့ၣ်ဒီးလၢအပဲၤန့ၣ်ဒီးလၢက့ၣ်ပူၤအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.အိၣ်န့ၣ်အန့ၣ်န့ၣ်.လၢတၢ်ဟဲန့ၣ်လီၤဒီးတၢ်ဟးထီၣ်အဖိခိၣ်လၢက့ၣ်ပူၤန့ၣ်ကဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ပျဲလၢက့ၣ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအထီၣ်ဝဲဒၣ်အစီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ကကုၢ်ပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါလၢတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢတကပၤတဖၣ်စ့ၢ်ကဘၣ်မဲၤဝဲဒၣ်တၢ်မၤကွၢ်လၢအဘၣ်ပးဒီးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢတကပၤဝဲဒၣ်စ့ၢ်ကဘၣ်လၢပက့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ်ဒီးထံၣ်န့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်လီၤလၢကဘၣ်တၢ်မၤစ့ၢ်ကဘၣ်အိၣ်လၢတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအစီၢ်န့ၣ်လီၤ.လၢတၢ်ထီထီၣ်ဝဲဒၣ်စံၤဒြဲထံၣ်စကဲန့ၢ်မ့ၢ်ဝဲဒၣ်က့ၣ်တၢ်စ့ၢ်ကဘၣ်လၢကမၤစ့ၢ်ကဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢလၢက့ၣ်ဖိ.က့ၣ်သ့ၣ်ဒီးပုၤဘၣ်မူဘၣ်ဒါလၢက့ၣ်တဖၣ်အစီၢ်လၢအကတူၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢအပူၤဖျဲးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်လၢတၢ်ယိၣ်လိမၤလိအလီၢ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်အဲၣ်ဒီးသ့ၣ်ညါအထီၣ်တၢ်စ့ၢ်ကဘၣ်န့ၣ်လီၤဘၣ်ဖဲ (**Learn More**) မ့ၢ်တမ့ၢ်လဲၤဘၣ်ဖဲ rps205.com/evolv. ဖဲတၢ်ကိၢ်ခါအဆၢကတီၢ်န့ၣ်လၢအဘၣ်ပးဒီးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢစကဲန့ၢ်အဝဲအံၤန့ၣ်န့ၣ်လဲၤကွၢ်ဖဲဒ့ၣ်စံၤဒြဲအဝဲဒၣ်ပစဲၣ်အပူၤ.စံၤစၢၤမဲၤဒေယၢအပူၤဒီးသံကွၢ်သံဒီးက့ၣ်ခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဒ်ပမ့ၢ်က့ၣ်ဒုၣ်စံၤဒြဲအသးပမူပမူဒါဒီးက့ၣ်စးဆူၣ်ဒ်သိးကတူၤထီၣ်ဘၣ်လၢတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢလၢအပတီၢ်ထီၣ်ဒ်သိးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်လၢပဝဲဒၣ်က့ၣ်ဖိ.က့ၣ်သ့ၣ်,မိၢ်ပၢဒီးပုၤလၢအမၤတၢ်လၢက့ၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အစီၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အစီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဘျးဒိၣ်မးလၢနမၤသကိးတၢ်ပဝဲက့ၣ်ဖိအတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢအစီၢ်ဒီးအတၢ်လဲၤထီၣ်မၤန့ၢ်တၢ်အစီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Dr. Ehren Jarrett
Superintendent, Rockford Public Schools

(KAREN)

